
Zápisnica zo zasadnutia Rady školy pri ZŠ s MŠ Kapušany. 

Zasadnutie RŠ sa konalo 18.1.2023 a riadilo sa týmto programom, ktorý bol všetkými 

prítomnými členmi jednohlasne schválený. 

Prítomní podľa prezenčnej listiny. 

Zapisovateľka PaedDr. Katarína Bačová 

Overovateľ Mgr. Martina Germušková 

Program:  

1. Otvorenie  

Predsedníčka RŠ privítala všetkých pozvaných členov RŠ v počte 10/11 a prizvaných 

– PaedDr. Marcelu Kertysovú, riaditeľku ZŠsMŠ Kapušany a Ing. Jána Zemčáka, 

starostu obce Kapušany a poďakovala všetkým, že prijali pozvanie na zasadnutie. 

 

2. Plnenie uznesení z predchádzajúceho zasadnutia Rady školy – splnené 

 

3. Zmeny a nové zloženie rady školy, voľba podpredsedu, zapisovateľa, overovateľa 

Uznesením č. 37/2/2022 Obecné zastupiteľstvo v Kapušanoch dňa 15.12.2022 

odvolalo delegovaných zástupcov zriaďovateľa do Rady školy ZŠ s MŠ Kapušany 

RNDr. Pavla Petrovského, Mgr. Lenku Smetankovú, Mgr. Zuzanu Kurtyovú, Mgr. 

Beátu Ignatovú a týmto dňom deleguje do RŠ Mgr. Martinu Germuškovú, Mgr. 

Katarínu Labudovú, Ing. Milana Maňkoša a Petra Husovského. 

Za podpredsedu  RŠ bol navrhnutý a zvolený pán Ľubomír Marcin. 

 

4. Štatút Rady školy 

Predsedníčka RŠ prítomným predstavila daný dokument, s ktorým sa členovia RŠ 

oboznámili, bez pripomienok bol jednohlasne schválený a zobratý na vedomie 

 

5. Plán zasadnutí a plán práce Rady školy na rok 2023 – jednohlasne schválené 

 

6. Koncepcia rozvoja školy na funkčné obdobie 2022-2027  

Pani riaditeľka predstavila Koncepciu rozvoja školy všetkým členom, bez 

pripomienkovania 

 

 



7. Oboznámenie členov Rady školy s rozpočtom školy na rok 2023 

Rozpočet školy na rok 2023 bol bez pripomienkovania schválený 

 

8. Rôzne – diskusia – aktuálne problémy školy 

Pán starosta a pani riaditeľka informovali o probléme s parkovaním v areáli školy. 

Parkovacích miest je málo, preto rodičia parkujú aj na zeleni, čím sa poškodzuje 

verejné priestranstvo a okolie školy. Hľadajú sa spoločné riešenia v podobe 

dobudovania parkovacích miest pri budove jednoty a bloku B. 

Pán Maňkoš vyjadril sťažnosť za ženy, ktoré chodia cvičiť do telocvične, že je tam 

neupratané, prach a celkovo nevhodné prostredie...Je to v štádiu riešenia. 

9. Uznesenie 

Uznesenie č.1/2023 -  Rada školy berie na vedomie zloženie RŠ 

Uznesenie č.2/2023 – Rada školy schvaľuje štatút RŠ na rok 2023 

Uznesenie č,3/2023 – Rada školy schvaľuje plán zasadnutí a plán práce RŠ na rok 

2023 

Uznesenie č.4/2023 -  Rada školy berie na vedomie koncepciu rozvoja školy na 

funkčné obdobie 2022 – 2027  

Uznesenie č.5/2023 -  Rada školy berie na vedomie schválený rozpočet školy na rok 

2023 

10. Záver 

Predsedníčka RŠ sa poďakovala všetkým za účasť a popriala príjemný zvyšok dňa. 

 


